
علیپور رفت مجنون آمد
بعد از مدت ها حرف و حدیث، تغییر در مدیریت ورزش شهرداری رنگ
واقعیت به خود گرفت و داور مجنون یکی از یاران نام آشنای ورزش و

فوتبال اردبیل با حکم شهردار به این سمت منصوب شد.
هر گونه تغییر در دستگاه های اجرایی و بخصوص در تشکیلاتی که با
ورزش در ارتباط هستند باید به فال نیک گرفته شود، چرا که مدیر و
مسؤول جدیدی که سکاندار می شود، می تواند به خوبی از تجربیات
گذشتگان برای بهبود امور و برطرف کردن نواقص و تقویت مثبت ها

اقدام نماید.
معرفی فرد و مدیر جدید برای ورزش شهرداری اردبیل از مدت ها قبل
مورد انتظار بود، کاری که باید خیلی زودتر انجام می گرفت و اگر
با کسی تعارف نداشته باشیم باید گفت که از شهردار اردبیل انتظار
می رفت که هم زمان با تغییراتی که در سازمان فرهنگی ورزشی انجام
شد به موازات آن، تغییرات دامن مدیریت ورزشی را نیز می گرفت. حال
به هر دلیلی که بود تا به امروز این کار به طول انجامید و در این
ارتباط شهردار مختار بوده و هست که بر اساس مصالح تصمیم گیری

نماید. از قدیم گفته اند “صلاح مملکت خویش خسروان دانند” .
برخلاف نظر بیشتر کسانی که با ورزش و فوتبال استان و شهرداری
آشنایی دارند او صلاح را در این می دید که مدیریت سابق ورزش
شهرداری تا امروز فعالیت نماید. این که تغییرات در مدیریت
شهرداری  را عاملی برای تحرک و برنامه ریزی اصولی و جدید برای
ادامه فعالیت های این نهاد می دانیم به این مفهوم نمی تواند باشد
که منکر زحمات شهرام علیپور مدیر سابق این مجموعه هستیم. او در
فوتبال اردبیل چهره ای  شناخته شده است و برای فوتبال شهرداری با
پیراهن این تیم عرق ریخته و تلاش کرده است اما در کنار این نقاط
مثبت به جرئت می توان گفت که کارنامه اش در مدیریت ورزش شهرداری
اردبیل پستی و بلندی فراوانی داشت و لازم است به دور از هرگونه
جانبداری های مثبت و منفی، کارنامه مدیریتی وی به طور کامل مورد
بررسی قرار گیرد تا زوایای تاریکی که در برخی موارد قابل طرح است

روشن و واقعیات بر همگان روشن و آشکار شود.
سقوط تیم از لیگ یک به دسته دوم، واگذاری تیم به بخش خصوصی و نقش
وی در معرفی مجید حیدری به فوتبال اردبیل، چگونگی قول و قرار های
پشت پرده در آغاز فعالیت باشگاه آبی پوشان و عملی نشدن آنها،
هزینه های مربوط به دومین سال حضور تیم در لیگ یک ، سقف قرارداد 
و مبلغ بالای برخی از بازیکنان و …. که نه تنها علیپور باید
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مسؤولین سازمان و شهردار  در ارتباط با آنها و برای زدودن هرگونه
سیاهی پاسخ گویند.

بارها گفته ایم عدم حمایت کافی از تیم فوتبال شهرداری توسط شورای
شهر و قرار دادن دهها و دهها موانع بر سر امور جاری آن و عدم
اختصاص بودجه کافی و در برخی موارد بودجه قطره ای و ناکافی، آورد
آنچه را که نباید بر سر نماینده فوتبال این استان می آمد. با همه
امیدی که به لطف الهیان شهردار اردبیل می رفت متاسفانه وی بعد از
پشت سر گذاشتن استیضاح بنا به عللی که خودش بهتر از هر کس دیگری
می داند آن حساسیت و توجه به تیم را از دست داد و آنگاه تیم به
بچه یتیمی تبدیل شد که هر کس از راه می رسید ضربه ای بر آن وارد
می ساخت و در سوق دادن به سوی سقوط و نابودی نقش آفرینی می کرد.

به هر ترتیبی که بود علیپور سال ها سکان هدایت ورزش شهرداری را
بر عهده داشت و جامعه ورزش باید قدردان زحمات وی باشدکه هست. او
از خانواده فوتبال استان بوده و همچنان در جمع فوتبالی های استان
باید تجربیات وی برای بهبود هرچه بیشتر امور مورد توجه قرار

بگیرد.
و اما داور مجنون که یکی از چهره های دوست داشتنی و از فوتبالیست
های متعصب منطقه است، با قبول مسؤولیت قدم در راهی گذاشته است که
باید شب و روز دوندگی بکند و برای سربلندی ورزش شهرداری از هیچ

کوششی دریغ ننماید.
آنهایی که مجنون را از نزدیک می شناسند و به خصوصیات و ویژگی های
اخلاقی و رفتاری او آشنایی دارند، صداقت را یکی از نقاط مثبت وی
می دانند. او از زمان بازی تا حال رنگ عوض نکرده و در یک مسیر به

حیات ورزشی و کارهای اجرایی خود ادامه داده است.
از چنین فردی در قامت مدیر ورزش شهرداری انتظار بیشتر است. مجنون
چاره ای ندارد جز آنکه تلاش خود را در راستای رونق بخشیدن به
فعالیت های ورزش حرفه ای و همگانی و همراه کردن مسؤولین و بخصوص

 اعضای شورای شهر و شهردار با برنامه های خودش تلاش نماید.
جامعه ورزش و فوتبال از مجنون انتظارشان بالا و بالاتر خواهد بود و
او برای این که بتواند به آنچه که هدفش می باشد در مدیریت ورزش
شهرداری به آن دست پیدا بکند باید با دیدی وسیع به مسایل نگاه 

کرده و در مورد آنها تصمیم گیری کند.
ایجاد تحول و تغییرات لازم و اساسی در ساختار مدیریت می تواند
عصای دست مجنون برای ایجاد تحول در ورزش شهرداری باشد. از قدیم
گفته اند “آزموده را آزمودن خطاست” . مجنون نباید کسانی را که
سال ها در کارها و اعمال خود نمره قبولی نگرفته و به نوعی عاملی
برای تفرقه و حاشیه سازی بوده اند باز به کار گیرد و امکان ادامه



افکار غلط آنها در امور باشگاه را بدهد.
تعیین تکلیف تیم و آماده کردن آن برای رقابت های دسته سوم در
کوتاه مدت یکی از مهم ترین برنامه های مجنون می تواند باشد. فرصت
را نباید از دست داد . تیمی که به عنوان نماینده استان از دسته
دوم به دسته سه سقوط کرد از آن شهرداری است و داور مجنون که روی
تیم شهرداری تعصب خاص دارد با جلب نظر مسؤولین برای آماده سازی

آن اقدام لازم را به عمل آورد
بستن پرونده باشگاه آبی پوشان و روشن کردن و صاف نمودن حساب و
کتاب این باشگاه با شهرداری و حل مشکل افرادی که از تیم طلبکارند
مورد انتظار است. تعدادی از اصناف و صاحبان مشاغل که به پشتوانه
تیم  و ورزشی ها امکانات در اختیار تیم قرار داده اند گناهی
مرتکب نشده اند که ماهها در صف انتظار رسیدن به حق و حقوق خود به
سر برند . مجنون می تواند با مدد گرفتن از سال ها تجربه حضور در
حوزه مالی شهرداری برای همیشه این پرونده را مختومه کرده و رضایت

همشهریان را جلب نماید.
توجه به تیم های پایه و توسعه و گسترش هرچه بیشتر ورزش همگانی و
حمایت از قهرمانان و افتخار آفرینان ورزشی نیز می تواند از

برنامه های این چهره دوست داشتنی ورزش اردبیل باشد.
برای مجنون در پست مدیریت ورزش شهرداری آرزوی توفیق و موفقیت
نمــوده امیــدواریم بتوانــد در احیــای تیــم فوتبــال شهــرداری و
بازگرداندن آن به روزهای خوش گذشته گام های مؤثری بردارد و دل

دوستداران آن را خوشحال و خرسند نماید.
 
 


